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Protokół nr 36/2023
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

odbytego w dniu 19 kwietnia 2023 r.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło w sali obrad
(pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32.

W posiedzeniu uczestniczyła Monika Orpel-Śmigielska – radca prawny.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:15, stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał wiceprzewodniczący komisji Andrzej Kopeć.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecni byli: Katarzyna Dysarz, Ewa Stogniew oraz
Jacek Król. Do obrad dołączyli: Katarzyna Dysarz i Jacek Król.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Rewizyjnej są prawomocne.

Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 35/2023 z dnia 14 marca 2023 r.
4. Powołanie zespołu kontrolnego do kontroli w zakresie sprawowania przez organ

wykonawczy pełniący funkcję zgromadzenia wspólników nadzoru
właścicielskiego nad spółkami gminnymi w latach 2020-2022.

5. Powołanie zespołu kontrolnego do kontroli sprawdzającej w Miejskim Zarządzie
Budynków Komunalnych.

6. Czynności absolutoryjne.
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7. Podsumowanie wizji lokalnej infrastruktury rekreacyjno-sportowej i miejsc
użyteczności publicznej na poszczególnych osiedlach działających w okresie ferii
zimowych.

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi do ww. porządku obrad,
wiceprzewodniczący komisji Andrzej Kopeć przeszedł do kolejnego punktu.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 35/2023 z dnia 14 marca 2023 r.

Przewodnicząca komisji powiedziała, iż w związku z brakiem uwag, poddaje pod
głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata
Lipczyńska, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (3)
Katarzyna Dysarz, Jacek Król, Ewa Stogniew

Ad 4.
Powołanie zespołu kontrolnego do kontroli w zakresie sprawowania przez organ
wykonawczy pełniący funkcję zgromadzenia wspólników nadzoru
właścicielskiego nad spółkami gminnymi w latach 2020-2022.

Komisja ustaliła skład osobowy zespołu kontrolnego wzmiankowanej wyżej kontroli:
- Andrzej Kopeć - kierownik zespołu,
- Dominik Szustakiewicz - członek zespołu,
oraz termin kontroli od 20 kwietnia 2023 r. do 31 grudnia 2023 r.:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
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Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Katarzyna Dysarz
NIEOBECNI (1)
Ewa Stogniew

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaakceptowała skład osobowy oraz
termin kontroli.

Ad 5.
Powołanie zespołu kontrolnego do kontroli sprawdzającej w Miejskim Zarządzie
Budynków Komunalnych.

Komisja ustaliła skład osobowy zespołu kontrolnego wzmiankowanej wyżej kontroli:
- Katarzyna Kukolka-Bogocz - kierownik zespołu,
- Katarzyna Dysarz - członek zespołu,
oraz termin kontroli od 20 kwietnia 2023 r. do 31 grudnia2023 r.:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Ewa Stogniew

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaakceptowała skład osobowy oraz
termin kontroli.

Ad 6.
Czynności absolutoryjne.

Członkowie komisji zaproponowali, aby na kolejne posiedzenie komisji do czynności
absolutoryjnych zaprosić skarbnika miasta, kierownika Wydziału Finansowego oraz
osoby odpowiedzialne do udzielenia odpowiedzi wskazane przez skarbnika miasta.
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Ad 7.
Podsumowanie wizji lokalnej infrastruktury rekreacyjno-sportowej i miejsc
użyteczności publicznej na poszczególnych osiedlach działających w okresie ferii
zimowych.

Komisja omówiła wstępnie wnioski wizji lokalną infrastruktury rekreacyjno-sportowej
i miejsc użyteczności publicznej na poszczególnych osiedlach działających w okresie
ferii zimowych.

Małgorzata Lipczyńska zaproponowała, aby wszystkie place zabaw były objęte
monitoringiem. Poinformowała, iż na placu zabaw na osiedlu Blachownia skradzione
zostały znaki z miasteczka rowerowego.

Dominik Szustakiewicz poinformował, iż plac zabaw przy ul. Kościuszki posiada
mocno zniszczoną nawierzchnię. Zapytał o kwestię toalet.

Małgorzata Lipczyńska powiedziała, iż na spotkaniach pani prezydent
z przewodniczącymi rad osiedlowymi zawsze pyta, gdzie można byłoby postawić
toaletę i są stawiane.

Fabian Pszon podzielił się informacją, iż toaleta „ toi toi” była w złym stanie.

Katarzyna Kukolka-Bogocz powiedział, iż kontrolowała stan lodowiska i okazało się,
że w godzinach popołudniowych ciężko jest dostać się na lodowisko, ponieważ jest
pełne.

Małgorzata Lipczyńska poprosiła, aby oświetlić boisko na osiedlu Blachownia.

Andrzej Kopeć poprosił o spojrzenie na ilość już istniejących obiektów sportowych
oraz na budżet miasta, ponieważ wydatki bieżące są wyższe od dochodów bieżących.
Niestety problem pojawia się w innych również gminach. Podkreślił, aby zwracać
uwagę na priorytety tj. stan dróg publicznych.

Komisja ustaliła, iż na kolejnym posiedzeniu powróci do tego tematu z konkretnymi
wnioskami wraz z dokumentacją zdjęciową.

Ad 8.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła kolejne posiedzenie na 24 maja o godz. 16:00.
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Ad 9.
Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała za uczestnictwo
w posiedzeniu, po czym o godz. 16:50 zamknęła obrady Komisji Rewizyjnej.

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI

Katarzyna Dysarz (-)

Protokołowała Joanna Motyl


